Chappell and Harris
Charles B. Chappell’s active period overlapped with that of William Critchlow Harris and the two often sought the same the same commissions.  While Harris is the better -known of the two, Chappell appears to have been more successful at meeting the desires of Charlottetown clients.  We know that both architects made submissions on projects such as Charlottetown City Hall, Prince of Wales College,  the  Prince Edward Island .E.I. Hospital, halls for St. James’, St. Paul’s, and Trinity Methodist Churches,  and the Charlottetown Market Building.  Chappell was the winner of all of these competitions except the last, and it is the only one for which we have proposal drawings from both architects. 

Chappell et Harris
[bookmark: _GoBack]Charles B. Chappell a été actif en tant qu’architecte en même temps de William Critchlow Harris et tous deux cherchaient parfois à obtenir les mêmes contrats.  Tandis que Harris est le mieux connu des deux, Chappell semble avoir mieux réussi à satisfaire les désirs de la clientèle de Charlottetown. Nous savons que ces deux architectes ont soumis des propositions pour des projets tels l’hôtel de ville de Charlottetown, le Collège Prince of Wales,  l’hôpital Prince Edward Island, les salles des églises St. James’, St. Paul’s et Trinity Methodist et le marché de Charlottetown.  Chappell a remporté tous ces contrats exception faite du dernier et c’est le seul pour lequel nous avons les dessins proposés par chacun d’eux. 

